
Referat gårdlaugsmøde Karré 23 den 19.1.2012, kl. 17.00 – 18.00 

Til stede: Pernille Arrevad, Marianne Jensen, Rie Weber og Lone Meier.  

Fraværende: Jes Teilgaard 

1. Oprydning legetøj 

Der har været meget legetøj og mange legekøretøjer, som har ligget og flydt i gården. Gårdlauget sendte i 

november 2011 information ud til beboerne om at fjerne det legetøj, der havde en ejermand. Ikke mindst for 

at forhindre, at beboere snubler over legetøj, der gemmer sig under den sne, der evt. kommer. Det legetøj og 

de legekøretøjer, der ikke er blevet fjernet, har gårdlauget dels smidt ud dels gemt af vejen. Det kommer 

frem igen, når foråret titter frem.  

Vi har konstateret, at der er en eller flere beboere, der har stillet noget af legetøjet/køretøjerne tilbage i 

gården. Det vil blive fjernet snarest. 

2. Cykler 

Gårdlauget sendte i november information ud til beboerne om at der ville blive påsat manilamærker på 

samtlige cykler i gården. De cykler, hvor manilamærket ikke er fjernet, er blevet samlet sammen. 

Hittegodskontor er kontaktet med henblik på afhentning snarest. 

3. Skraldesituationen 

Der er stadig alt for meget almindeligt husholdningsaffald i containeren til dagrenovation, så det snarere er 

reglen end undtagelsen, at låget ikke kan lukke. Der er desværre beboere, der ikke har forståelse for at 

affaldsposerne skal være lukket med knude selv om affaldsposen smides i containeren til dagrenovation. 

I porten mod Adilsvej er der en eller flere beboere, der til stadighed stiller flasker. Flasker skal i 

glascontaineren på hjørnet af Adilsvej/Helgesvej eller en af de andre talrige glascontainere i kvarteret. Til de 

beboere, der ikke ved hvor glascontaineren på hjørnet af Adilsvej/Helgesvej er, kan gårdlauget oplyse, at 

den ligger ca. 40 meter fra porten mod Adilsvej. 

4. Julebelysning 

Julebelysningen i træerne nedtages af elektriker ultimo januar. Resten nedtages af gårdlauget. 

5. Nyt gårdfirma 

Der er indgået aftale med nyt gårdfirma – Greenday – som starter 1.2.2012. 

6. Økonomi 

LM kontakter administrator med henblik at få oversigt over forbrug. 

7. Fremkommelighed i porte ift. brandsikkerhed 

Punktet tages op på næste møde. 

8. Evt. 

Næste møde er 15.3.2012. 


